

Date: 11 July 2018

After Compliant,

Subject: initial un-audited results for the 6-month period ended 30 June 2018.

Sohar Power Company SAOG is pleased to disclose the following initial un-audited financial results for the 6-month period ended 30 June 2018.

	June 2018	June 2017	Change
	RO'000	RO'000	%
Revenue	31,907	31,446	1.47%
Direct/Indirect Cost	(26,543)	(25,620)	-3.60%
Other income	100	0	100.00%
Finance Cost	(2,858)	(3,159)	9.53%
Taxation	(387)	(3,191)	87.87%
Profit after tax	2,219	(524)	523.47%

The above reported numbers represent initial un-audited results and are subject to approval and confirmation by Sohar Power Company SAOG Audit Committee and Board of Directors.

Disclosure of the approved un-audited Financial Statements for the 6-month period ended 30 June 2018 shall be issued in accordance with the Executive Regulation of the Capital Market Law after the Board of Directors meeting of Sohar Power Company SAOG to be held on July 19, 2018.

Yours faithfully,

For Sohar Power Company SAOG

Mirdas Al Rawahi Chief Financial Officer * SOHAR POWER *

SOHAR POWER COMPAN'S POWER COMPAN'



التاريخ: ۱۱ يوليو ۲۰۱۸

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع / النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠١٨.

يسر شركة صحار للطاقة ش.م.ع.ع أن تعلن عن النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنهية في ٣٠ يونيو ٢٠١٨.

یونیو ۱۸	یونیو ۲۰۱۸	یونیو ۲۰۱۷	نسبة التغيير
الف ريال ع	الف ربال عماني	الف ربال عماني	7.
۳۱,۹۰۷	٣١,٩٠٧	71,227	7. 1,84
مباشرة / غير مباشرة (٢٦,٥٤٣)	(٢٦,٥٤٣)	(.77,07)	/.٣,٦
ر ۱۰۰	١		7.1,
تمویل	(٢,٨٥٨)	(٣,١٥٩)	%9,0 m
(٣٨٧)	(۳۸۷)	(٣,١٩١)	/.٨٧,٨٧
عد الضرائب	7,719	(٥٧٤)	%0 YT, EY

إن الأرقام المذكورة في التقرير أعلاه تمثل النتائج المالية الأولية غير المدققة، و سوف تخضع لمراجعة واعتماد لجنة التدقيق و مجلس إدارة شركة صحار للطاقة ش.م.ع.ع.

ان الإفصاح عن القوائم المالية غير المدققة المعتمدة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠١٨سيكون حسب اللائحة التنفيذية لقانون الهيئة العامة لسوق المال بعد اجتماع مجلس إدارة شركة صحار للطاقة ش.م.ع.ع المقرر عقده في ١٩يوليو ٢٠١٨.

مخلصكم

عن شركة صحار للطاقة ش م ع ع

مرداس الرواحي المدير المالي